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PROJEKT
PROTOKÓŁ NR XLII/22

XLII SESJI ZWYCZAJNEJ 

RADY GMINY ZIELONKI KADENCJI 2018-2023

Z DNIA 29 WRZEŚNIA 2022 ROKU

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Zielonki (ul. Krakowskie Przedmieście 116, 32-087
Zielonki) oraz w trybie zdalnym (za pomocą środków komunikacji elektronicznej) tj. trybie hybrydowym.
Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Zielonki Mirosław Golanko. Protokół sporządziła Beata
Przybycień, starszy specjalista.  W obradach uczestniczyli:  wg list  obecności (listy obecności są załącz-
nikami do niniejszego protokołu).  Obrady rozpoczęto 29 września 2022 r.  o godz.  9:00,  a zakończono
o godz. 14:02 tego samego dnia. W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.

1. Otwarcie XLII sesji Rady Gminy Zielonki.

Przewodniczący M. Golanko powitał wszystkich przybyłych na obrady, stwierdził kworum i prawomoc-
ność do podejmowania uchwał i otworzył XLII sesję Rady Gminy Zielonki kadencji 2018-2023. 

2. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego.

Przewodniczący M. Golanko poinformował, że zgodnie z art. 23a ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym,
przed przystąpieniem do wykonywania mandatu radni składają ślubowanie, stąd zwrócił się do pana Da-
riusza Wróbla o złożenie ślubowania. Pan Dariusz Wróbel złożył uroczyście ślubowanie, od tej chwili rada
obradowała w pełnym składzie.

3. Ustalenie porządku obrad.
Przewodniczący M. Golanko odczytał proponowany porządek obrad:

4. Przyjęcie protokołu XLI sesji zwyczajnej.

5. Sprawozdania z prac komisji.

6. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2022;

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

3) wysokości stawek podatku od nieruchomości;

4)  zmieniająca  uchwałę  w sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty;

5)  zmieniająca  uchwałę  w sprawie  ustalenia  ryczałtowej  stawki  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi  od  nieruchomości,  na  której  znajduje  się  domek  letniskowy  lub  innych  nieruchomości
wykorzystywanych na cele rekreacyjno – wypoczynkowe;

6)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  zwolnienia  w  części  z  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi  właścicieli  nieruchomości  zabudowanych  budynkami  mieszkalnymi  jednorodzinnymi
kompostujących w kompostowniku przydomowym bioodpady stanowiące odpady komunalne;

7)  udzielenia  pomocy finansowej  Powiatowi  Krakowskiemu na realizację  zadania  w ramach  Inicjatyw
Samorządowych w latach 2023-2024;

8)  udzielenia  pomocy finansowej  Powiatowi  Krakowskiemu na realizację  zadania  w ramach  Inicjatyw
Samorządowych w latach 2023 – 2025;

9) udzielenia pomocy finansowej Gminie Wielka Wieś na wykonanie remontu ul. Leśnej w Giebułtowie;

10)  wyrażenia  zgody  na  oddanie  w dzierżawę  na  czas  nieoznaczony  oraz odstąpienie  od  obowiązku
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej działkę ewidencyjną nr 721/5,
położoną w miejscowości Zielonki;

11)  wyrażenia  zgody  na  oddanie  w  dzierżawę  na  czas  nieoznaczony  oraz  odstąpienie  od  obowiązku
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej działkę ewidencyjną nr 47,
położoną w miejscowości Bibice;

12)  wyrażenia  zgody  na  oddanie  w  dzierżawę  na  czas  nieoznaczony  oraz  odstąpienie  od  obowiązku
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej działkę ewidencyjną nr 748,
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położoną w miejscowości Bibice;

13) przyjęcia dokumentu pod nazwą „Projekt aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię
elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Zielonki na lata 2022 – 2025”;

14) wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz
określenia zasad prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników;

15)  zmieniająca  Uchwałę  Nr  IX/73/2019  Rady  Gminy  Zielonki  w  sprawie  określenia  zasad,  trybu
przyznawania  i  pozbawiania  oraz  rodzajów i  wysokości  stypendiów sportowych,  nagród  sportowych  i
wyróżnień sportowych gminy Zielonki;

16) nadania nazwy dla placu w miejscowości Wola Zachariaszowska;

17) nadania nazwy ulicy w miejscowości Batowice;

18) zmieniająca Uchwałę Nr II/4/2018 Rady Gminy Zielonki w sprawie wyboru przewodniczących komisji 
Rady Gminy Zielonki oraz ich składów osobowych.

7. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym. 

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych. 

9. Zamknięcie sesji.

Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są uwagi do porządku obrad, wobec ich braku zarządził 
głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Ustalenie porządku obrad
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata 
Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, 
Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.
Ad 4. Przyjęcie protokołu XLI sesji zwyczajnej.

Przewodniczący M.Golanko zapytał, czy są uwagi do projektu protokołu XLI sesji, wobec ich braku za-
rządził głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu XLI sesji zwyczajnej
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, 
Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
P  rotokół XLI sesji został przyjęty   jednogłośnie   i otrzymał numer XLI/22.  

Ad 5. Sprawozdania z prac komisji.

W tej części sesji przedstawiciele komisji rady gminy przedstawili sprawozdania z prac komisji z okresu
międzysesyjnego.
1. Przewodniczący Komisji Budżetowej T. Łysek – sprawozdanie z posiedzenia w dn. 27.09. Nie zgłoszono
żadnych pytań, ani uwag do sprawozdania. 

2. Przewodniczący Komisji Infrastruktury Liniowej K. Gaweł – sprawozdanie z posiedzenia w dn. 28.09.
Nie zgłoszono żadnych pytań, ani uwag do sprawozdania.

3. Przewodnicząca Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych M. Gadzik-Wójcik - sprawozdanie
z posiedzeń w dn. 30.08, 26.09. Radni poruszyli kwestię procedowania zmian statutu sołectw.

4. Wiceprzewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów  R. Toft - sprawozdanie
z posiedzenia w dn. 27.09.  Wiceprzewodnicząca M. Gadzik-Wójcik poruszyła kwestię możliwości ograni-
czania energii elektrycznej w obiektach użyteczności publicznej.
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5. Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty i Polityki Społecznej L. Zielińska - sprawozdanie z posiedzenia
w dn. 23.09. Nie zgłoszono żadnych pytań, ani uwag do sprawozdania.

6. Przewodnicząca Komisji  Planowania i  Rozwoju M. Listoś -  sprawozdanie z posiedzeń w dn. 26.08,
22.09. Nie zgłoszono żadnych pytań, ani uwag do sprawozdania.

7.  Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Z. Kot - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 26.08.
Nie zgłoszono żadnych pytań, ani uwag do sprawozdania.

8. Przewodniczący Rady Gminy Zielonki M. Golanko - sprawozdanie ze Wspólnego Posiedzenia Komisji
RGZ w dn. 12.09. Nie zgłoszono żadnych pytań, ani uwag do sprawozdania.

Protokoły z posiedzeń komisji dostępne są na stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu 
Gminy Zielonki.
Ad 6. Podjęcie uchwał w sprawie:
Rada Gminy Zielonki rozpatrzyła następujące projekty uchwał:

1) zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Zielonki na rok 2022;

Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej   -   3 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 1   
głos „wstrzymujący się”.

Skarbnik A. Adamczuk omówiła projekt uchwały oraz treść autopoprawki. Radny P. Podleśny zwrócił się z
pytaniem  o konserwację elewacji  nowej szkoły w Przybysławicach.  Wójt poinformował o konieczności
wykonania prac zabezpieczających, niezależnie od egzekwowania roszczeń z tego tytułu. Radny K. Gaweł
zwrócił się z pytaniem o wysokość środków zimowego utrzymania dróg na rok 2023 i wynik przetargu.
Skarbnik powiedziała, że przewidziana jest kwota 1.9 mln zł i w tych granicach jest rozstrzygnięcie przetar-
gowe. Nie było więcej uwag do projektu uchwały.

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie autopoprawkę.
Głosowano w sprawie:
autopoprawka do projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Zielonki na rok 2022
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, 
Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena 
Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, 
Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką.
Głosowano w sprawie:
zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2022 wraz z autopoprawką
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, 
Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XLII/57/2022)

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej   -   5 głosów „za”, 0   
głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Skarbnik A.Adamczuk omówiła projekt uchwały oraz treść autopoprawki. Nie było pytań, ani uwag do 
projektu uchwały.

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie autopoprawkę.
Głosowano w sprawie:
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autopoprawka do projektu uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Zielonki.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, 
Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena 
Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, 
Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką
Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki wraz z autopoprawką
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, 
Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena 
Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, 
Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XLII/58/2022).

3) uchwała w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości;

Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej   -   2 głosy „za”, 1 głos „przeciw”, 2   
głosy „wstrzymujące się”

Kierownik Referatu Dochodów i Budżetu  M.Pietras omówiła projekt uchwały. Radny T. Łysek zwrócił
uwagę na dysproporcje w zakresie opodatkowania osób fizycznych i przedsiębiorców. Wiceprzewodnicząca
M. Gadzik-Wójcik zapytała o podwyżkę stawki podatku od nieruchomości objętych planem rewitalizacji,
czy w gminie jest takowy i stąd wystąpiła korekta.  Radna pytała również o korekty stawek w zakresie
terenów pod jeziorami i stawami. Wójt powiedział, że tych ostatnich w gminie praktycznie nie ma, korekta
jest symboliczna, ale podjęta ze względu na wymogi formalne uchwały. W zakresie zaproponowanej stawki
dla działalności gospodarczych, zwrócił uwagę, że jest zdecydowanie niższa od tej zaproponowanej przez
ministra finansów. Kierownik M.Pietras powiedziała, że różnica stawek między budynkami mieszkalnymi
osób fizycznych,  a  nieruchomościami  zajętymi  pod działalność gospodarczą  przedsiębiorców wynika z
przepisów prawa. Nie można porównywać stawki za budynek mieszkalny osoby fizycznej ze stawką z
działalności gospodarczej, bowiem przedsiębiorca ma możliwość zaliczenia kosztów podatków w koszty
prowadzonej działalności gospodarczej, w przeciwieństwie do właściciela budynku mieszkalnego, który z
własnego dochodu płaci  ten  podatek.  Zwróciła  uwagę,  że  przedsiębiorcy  gminy Zielonki  płacą  zdecy-
dowanie niższą stawkę podatku, w przeciwieństwie do przedsiębiorców Wielkiej Wsi,  Michałowic, czy
Krakowa, gdzie stawka jest w wymiarze maksymalnym. Dodała równocześnie, że w gminie nie ma terenów
objętych rewitalizacją.  Radny T.  Łysek zwrócił  się  z  pytaniem w oparciu o jaki  dokument w zakresie
inflacji przygotowywany jest projekt uchwały. Kierownik M.Pietras powiedziała, że stawki planowane są w
oparciu  o Rozporządzenie  Ministra  Finansów z dnia  28 lipca  2022 r.  w sprawie  górnych granic  stawek
kwotowych podatków i opłat lokalnych na rok 2023 r.  W zakresie wysokości inflacji  prezes Głównego
Urzędu Statystycznego publikuje wskaźnik inflacji, która w sierpniu 2022 wyniosła 16,1% rok do roku. 

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
wysokości stawek podatku od nieruchomości
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, 
Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz 
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Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
PRZECIW (1) Tadeusz Łysek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ryszard Krawczyk
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XLII/59/2022)

4) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komu-
nalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty;

Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej   - 3   głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 2   
głosy „wstrzymujące się”,   jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i   
Odpadów   - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”  

Kierownik Referatu Niskiej Emisji i Odpadów A. Węgrzyn omówiła projekt uchwały. Wiceprzewodnicząca
M. Gadzik-Wójcik zwróciła się z pytaniem, na ile realne jest zbilansowanie się systemu zagospodarowania
odpadów.  Wójt powiedział, że na 95% powinien się system zbilansować po zmianie stawki.  Radna Toft
zwróciła uwagę, że ze względu na wysoką inflacją i wysokie opłaty za energię elektryczną, mieszkańcy
prawdopodobnie  ograniczą  wydatki  i  będą  produkować  na  niezwiększonym poziomie  śmieci,  a  nawet
mniej.  Podsumowała, że jest  duże prawdopodobieństwo zbilansowania się  systemu.  Radny P. Podleśny
zwrócił  uwagę na  kwestię  uszczelniania  systemu odbioru  odpadów.  Zastosowanie  breloku rfid  (radio-
frequency identification) w cenie 3 zł za sztukę umieszczanego na koszu osoby zdeklarowanej w systemie,
pozwala na wyeliminowanie nadużyć w wystawianiu kubłów przez osoby do tego nieuprawnione spoza
systemu. Firma odbierająca odpady ma wgląd w dane na ile kubłów, jakiej frakcji właściciel ma złożoną
deklarację i nic ponadto nie odbiera. Zaproponował odchodzenie od myślenia o podnoszeniu stawek na
rzecz  jego  uszczelnienia.  Dodał,  że  dołożone 8  mln  zł  do systemu na przestrzeni  4  lat  uniemożliwiło
wykonanie wielu chodników w całej gminie. Radna R. Kosno w kwestii uszczelniania systemu zwróciła się
z  pytaniem,  czy  weryfikowane  były  firmy  pod  kątem zawierania  umów na  odbiór  odpadów,  które  w
ubiegłym roku były  wyjęte  z  systemu.  Wójt powiedział,  że  ma na  uwadze wdrożenie  elektronicznego
systemu, gdy będzie taka możliwość i warunki finansowe. Kierownik  A. Węgrzyn poinformowała o prze-
prowadzonych działaniach sprawdzających firmy. Dodała, że zgodnie z przepisami ustawy o utrzymaniu
czystości i  porządku w gminach, działalność biurowa, drobna typu księgowi, informatycy i  inni drobni
przedsiębiorcy  zwolnieni  są  z  obowiązku podpisywania  umowy indywidualnej  jako  działalność  gospo-
darcza  Radny P. Podleśny uzupełnił,  że dodatkowe umieszczenie logo gminy na breloku uniemożliwi
stosowania  nadużyć,  które  straż  gminna będzie miała  możliwość kontrolowania.  Radna A.  Leginowicz
podkreśliła  działania  gminy  polegające  na  ograniczeniu  strumienia  odpadów  m.in.  wystawiania
pojemników na odzież na PSZOK-ach, czy odbierane opony, za które gmina dostaje symboliczną opłatę
Podała  za  przykład  oddolne  działania  lokalne  parafii  w  Bibicach,  gdzie  zbierane  są  surowce  wtórne:
makulatura  i  elektrośmieci,  z  których  oddanych  zostało  5  kontenerów  czyli 10  ton  makulatury,  a  co
spowodowało, że tych 10 ton nie weszło do systemu. Również zbierana jest zużyta odzież dla bezdomnych
w corocznej już akcji w miesiącu październiku. Podkreśliła, że te działania proekologiczne przyczyniają się
do  zmniejszenia  strumienia  odpadów  i  ostatecznie  wpływają  na  stawkę  dla  mieszkańca.  Radny  K.
Krzyworzeka zwrócił się do przedmówczyni o potwierdzenie, że zebrana makulatura nie trafia do systemu
gminy i otrzymywane są dodatkowo środki finansowe, bo jeśli tak, to warto rozpropagować działanie na
całą  gminę.  Radna  A.  Leginowicz potwierdziła,  że  surowiec  odbiera  firma  zewnętrzna  i  poparła
rozpropagowanie inicjatywy np. poprzez postawienia kontenerów pod szkołami w Zielonkach i Przybys-
ławicach, mieszkańcy mogliby nie wystawiać worków przed domy, tylko zawozić do kontenerów.  Radny
P. Podleśny powiedział, że odbiór szkła i makulatury kosztuje prawie o połowę mniej, jeśli odbierane są z
jednego miejsca, niż z 19 sołectw, stąd pomysł zakupu niewielkiego samochodu wespół z inną gminą,
zwożącego surowiec. Tym bardziej warte podjęcia, że jest możliwość zaoszczędzenia z tego tytułu środków
finan-sowych.  Zachęcał  do  podejmowania  rozwiązań,  które  sprawiają,  że  śmieci  kosztują  mniej.
Przewodniczący  M.  Golanko powiedział,  że  wszelkiego rodzaju  pomysły  i  inicjatywy radnych ograni-
czające  strumień  odpadów  komunalnych  do  systemu  na  rzecz  niedopłacania  do  niego  są  bardzo
wartościowe.  W jego  ocenie,  najbliższy  rok  daje  szansę  na  wdrażanie  nowych  rozwiązań  z  uwagi  na
planowaną niższą cenę za tonę śmieci. W kolejnych latach może być trudniejsza sytuacja finansowa na
wdrażanie nowych rozwiązań. Wyraził pogląd, że realne jest zbilansowanie się systemu zagospodarowania
odpadów. Podkreślił,  że cenne są inicjatywy mieszkańców i organizacji w gminie m.in. akcja zbierania
makulatury w Bibicach,  zużytego oleju w Węgrzcach.  Podsumował,  że wspólnie jako samorząd mamy
większy wpływ na system, a przez to możliwość wpływania na politykę ustalania stawek za odpady. Radny
T.  Łysek powiedział,  że  dobre  praktyki  warte  są  rozpowszechniania,  przykładowo  w  parafii  Bibice

5



dodatkowo  zbierany  jest  suchy  chleb  oraz  plastikowe  zakrętki.  Radna  M.  Listoś powiedziała,  że  w
sołectwie Węgrzce były organizowane akcje zbierania złomu, plastikowych zakrętek, zużytych baterii  i
wspomniany zużyty olej. W szkołach zbierana jest makulatura i baterie. Radny K. Krzyworzeka powiedział,
że w jego opinii są duże szanse na zbilansowanie się systemu, jak również na możliwości poprawy jego
funkcjonowania, o czym wielokrotnie była mowa na posiedzeniach Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej
Emisji i Odpadów. Nie było więcej uwag do projektu uchwały.

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, 
Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XLII/60/2022)

5) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi od nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy lub innych nieruchomości 
wykorzystywanych na cele rekreacyjno – wypoczynkowe;

Przewodniczący M. Golanko:      jednogłośnie   pozytywna opinia Komisji Budżetowej   -   5 głosów „za”, 0   
głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”,   jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Ochrony   
Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów   - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących   
się”

Kierownik Referatu Niskiej Emisji i Odpadów A. Węgrzyn omówiła projekt uchwały. Nie było pytań, ani 
uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunal-
nymi od nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy lub innych nieruchomości wykorzystywa-
nych na cele rekreacyjno – wypoczynkowe
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, 
Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena 
Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, 
Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik 
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XLII/61/2022).

6) zmieniająca uchwałę w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunal-
nymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostu-
jących w kompostowniku przydomowym bioodpady stanowiące odpady komunalne;

 Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej   -   2 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 3  
głosy „wstrzymujące się”,   pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów   - 3   
głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”.

Kierownik Referatu Niskiej Emisji i Odpadów A. Węgrzyn omówiła projekt uchwały. Radny P. Podleśny 
zwrócił uwagę, że system elektroniczny pozwoliłby na uszczelnienie systemu, osoba kompostująca odpady 
biodegradowalne, nie wystawia pojemników brązowych. Nie było więcej uwag do projektu uchwały.

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
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zmieniająca uchwałę w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących w 
kompostowniku przydomowym bioodpady stanowiące odpady komunalne
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, 
Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XLII/62/2022)

Przewodniczący M. Golanko ogłosił 20 min. przerwy.

7) uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w 
ramach Inicjatyw Samorządowych w latach 2023-2024;

Przewodniczący M. Golanko:      jednogłośnie   pozytywna opinia Komisji Budżetowej   -   5 głosów „za”, 0   
głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”,   jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury   
Liniowej   - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”  

Inspektor Referatu Dróg i Komunikacji M. Owca omawiała projekt uchwały, w związku z trudnościami 
technicznymi głos był prawie niesłyszany, została zaproszona na salę. W międzyczasie p  rzewodniczący M.   
Golanko przeczytał treść uchwały. Nie było pytań, ani uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach Inicjatyw 
Samorządowych w latach 2023-2024. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, 
Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XLII/63/2022).

8) uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w 
ramach Inicjatyw Samorządowych w latach 2023 - 2025;

Przewodniczący M. Golanko:      jednogłośnie   pozytywna opinia Komisji Budżetowej   -   5 głosów „za”, 0   
głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”,   jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury   
Liniowej   - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”  

Inspektor Referatu Dróg i Komunikacji M. Owca omówiła projekt uchwały i treść autopoprawki. Nie było 
pytań, ani uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie autopoprawkę.
Głosowano w sprawie:
autopoprawka do projektu uchwały ws. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na reali-
zację zadania w ramach Inicjatyw Samorządowych w latach 2023 - 2025. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, 
Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką.
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Głosowano w sprawie:
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach Inicjatyw 
Samorządowych w latach 2023 - 2025 wraz z autopoprawką.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, 
Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XLII/64/2022).

9) uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wielka Wieś na wykonanie remontu ul. 
Leśnej w Giebułtowie;

Przewodniczący M. Golanko:      pozytywna opinia Komisji Budżetowej   -   4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”,    
1 głos „wstrzymujący się”  ,   jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej   - 5 głosów   
„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Inspektor Referatu Dróg i Komunikacji M. Owca omówiła projekt uchwały. Nie było pytań, ani uwag do 
projektu uchwały.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
udzielenia pomocy finansowej Gminie Wielka Wieś na wykonanie remontu ul. Leśnej w Giebułtowie. 
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, 
Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana 
Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ryszard Krawczyk
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XLII/65/2022)

10) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz odstąpienie 
od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej działkę 
ewidencyjną nr 721/5, położoną w miejscowości Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko:      jednogłośnie   pozytywna opinia Komisji Budżetowej   -   5 głosów „za”, 0 gło-  
sów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”,   jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Planowania i   
Rozwoju   - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”  

Kierownik Referatu Geodezji,  Rolnictwa i  Gospodarki Gruntami  B. Kudaszewicz-Wal omówiła projekt
uchwały.Wiceprzewodnicząca M. Gadzik-Wójcik zwróciła uwagę, że uzasadnienie projektu uchwały winno
być skorygowane, ponieważ umowa nie zostaje przedłużona, bowiem ona zakończyła się z końcem lutego
br., więc defacto zostaje zawarta nowa umowa. Wiceprzewodnicząca zaproponowała co należy wykreślić w
trzecim akapicie uzasadnienia zdania przedostatniego. Nie było więcej uwag do projektu uchwały.

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz odstąpienie od obowiązku przetargo-
wego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej działkę ewidencyjną nr 721/5, poło-
żoną w miejscowości Zielonki;. 
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, 
Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena 
Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, 
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Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XLII/66/2022)

11) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz odstąpienie 
od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej działkę 
ewidencyjną nr 47, położoną w miejscowości Bibice;

Przewodniczący M. Golanko:      jednogłośnie   pozytywna opinia Komisji Budżetowej   -   5 głosów „za”, 0   
głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”,   pozytywna opinia Komisji Planowania i Rozwoju   - 3   
głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”

Kierownik Referatu Geodezji,  Rolnictwa i  Gospodarki Gruntami  B. Kudaszewicz-Wal omówiła projekt
uchwały i propozycję zmiany uzasadnienia, identycznie jak w poprzednim projekcie uchwały.  Wiceprze-
wodniczący  R.  Krawczyk powiedział,  że  na  posiedzeniu  Komisji  Budżetowej  zwrócił  uwagę  na
bezumowne dzierżawienie nieruchomości.  Radny T. Łysek zapytał, czy w bezumownym okresie dzierża-
wienia  nieruchomości  dzierżawca  ponosi  opłaty.  Kierownik  B.  Kudaszewicz-Wal potwierdziła,  że
dzierżawca płaci czynsz i  podatek od nieruchomości.  Wiceprzewodnicząca M. Gadzik-Wójcik zwróciła
uwagę, że w obydwu projektach uchwał powinien być wyraźnie określony sposób wykorzystania działki,
niewystarczające  jest  przywołanie  zapisów  z  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  o
przeznaczeniu  terenów.  R  adna  M.  Listoś   zwróciła  uwagę,  że  na  komisji  pani  Kierownik  przedstawiła
informację, w jaki sposób będzie wykorzystywana nieruchomość i co będzie przedmiotem umowy. Nie było
więcej uwag do projektu uchwały.

   Przewodniczący M. Golanko   poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz odstąpienie od obowiązku przetargo-
wego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej działkę ewidencyjną nr 47, położoną w 
miejscowości Bibice;. 
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, 
Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, 
Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana 
Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Marzena Gadzik - Wójcik
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XLII/67/2022).

12) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz odstąpienie 
od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej działkę 
ewidencyjną nr 748, położoną w miejscowości Bibice;

Przewodniczący M. Golanko:   jednogłośnie   pozytywna opinia Komisji Budżetowej   -   5 głosów „za”, 0 gło-  
sów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”,   pozytywna opinia Komisji Planowania i Rozwoju   - 3 głosy  
„za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”

Kierownik Referatu Geodezji,  Rolnictwa i  Gospodarki Gruntami  B. Kudaszewicz-Wal omówiła projekt
uchwały i propozycję zmiany uzasadnienia jak w poprzednim projekcie uchwały. Radna R. Kosno zapytała
o powód bezumownego korzystania z przedmiotowych nieruchomości.  Kierownik  B. Kudaszewicz-Wal
powiedziała,  że  projekt  uchwały jest  przedkładany radzie  do procedowania po złożeniu wniosku przez
dotychczasowego dzierżawcę.  Urząd z wyprzedzeniem przypomina dzierżawcom o konieczności złożenia
wniosku o kontynuację dzierżawy, natomiast nie ma wpływu na to, kiedy dzierżawca dokona tej czynności.
Radna R.  Kosno powiedziała,  że  najwłaściwszym byłoby po  zakończeniu  umowy od razu  podanie  do
publicznej  wiadomości  informacji  o  przeznaczeniu nieruchomości  do dzierżawy,  zamiast  oczekiwać na
wniosek od dotychczasowego dzierżawcy, skoro ten nie wywiązuje się z terminów. Nie widzi przeszkód,
aby aktualny dzierżawca złożył taki wniosek po jej ogłoszeniu. Przewodniczący M. Golanko zwrócił się do
przewodniczącej komisji planowania, by na posiedzeniu porozmawiać z wójtem nt. procedury i terminów w
związku z przedkładanymi projektami uchwał w przedmiotowym zakresie dzierżaw nieruchomości.  Nie
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było więcej uwag do projektu uchwały.

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej działkę ewidencyjną nr 748, 
położoną w miejscowości Bibice. 
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, 
Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, 
Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana 
Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Marzena Gadzik - Wójcik
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XLII/68/2022)

13) uchwała w sprawie przyjęcia dokumentu pod nazwą „Projekt aktualizacji założeń do planu zaopat-
rzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Zielonki na lata 2022 - 2025”;

Przewodniczący M. Golanko:   pozytywna opinia Komisji Planowania i Rozwoju   - 3 głosy „za”, 0 głosów   
„przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”,      jednogłośnie   pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej   - 5  
głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Kierownik Referatu Budownictwa i Architektury  B. Lipień-Łysek omówiła projekt uchwały. Załącznik do 
projektu uchwały omówił autor opracowania pan Piotr Stańczuk. Nie było pytań, ani uwag do projektu 
uchwały.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia dokumentu pod nazwą „Projekt aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 
elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Zielonki na lata 2022 - 2025”
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, 
Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XLII/69/2022)

14) uchwała w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich
domowników oraz określenia zasad prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domow-
ników;

Kierownik Referatu Geodezji,  Rolnictwa i  Gospodarki Gruntami  B. Kudaszewicz-Wal omówiła projekt
uchwały oraz  treść  autopoprawki.  Radna R.  Kosno zwróciła  się  z  pytaniem o termin  wejścia  w życie
przepisów umożliwiających uruchomienie targowiska. Kierownik  B. Kudaszewicz-Wal powiedziała, że z
początkiem roku bieżącego weszły obowiązujące przepisy. R  adny D. Dragosz   zawnioskował o założenie w
widocznym  miejscu  tablicy  reklamowej  informującej  o  uruchomieniu  punktu  handlowego.  Radny  K.
Krzyworzeka zwrócił uwagę na zbyt małą liczbę stanowisk do handlu. Radny K. G  a  weł   popiera utworzenie
targowiska w centrum Zielonek, choć logistycznie może napotkać trudności z parkowaniem klientów, tym
bardziej że parking służy m.in. pracownikom urzędu.  Radny D. Dragosz zwrócił uwagę, że parking pełni
również funkcję przesiadkową dla osób podróżujących do Krakowa ok 6:00 rano. Natomiast pracownicy
przyjeżdżają  w momencie,  gdy  parking  jest  już  w połowie  miejsc  zajęty.  Również  widzi  problemy z
możliwością parkowania  przez  klientów tego punktu handlowego.  Zastępca Wójta A. Kuźniarski powie-
dział, że pracownicy mają do dyspozycji kilka innych miejsc do parkowania. Dodał, że w strategii rozwoju
gminy są to miejsca służące skróceniu łańcucha dostaw pomiędzy producentem, a klientem i nie są to place
targowe.  Służyć ma dla  rolników i  ich rodzin,  a  nie dużych producentów. Aktualnie  jest  to  realizacja
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ustawowego obowiązku, natomiast na bieżąco będzie korygowany regulamin, czy zasady jego funkcjo-
nowania.  Inicjatywa będzie  rozwijana  na  inne  miejscowości  gminy,  tam gdzie  będzie  zainteresowanie
mieszkańców. Radna A. Leginowicz poparła inicjatywę, natomiast przemyśleniu podlega według niej mała
liczba stanowisk i  ustalanie kolejności zgłoszeń, może to nastręczać trudności.  Podkreśliła,  że jest  to z
pewnością  zachęta do powstawania kolejnych tego typu miejsc.  P  r  zewodniczący M. Golanko   traktuje to
jako asumpt do zastanowienia się nad wyznaczeniem kolejnych miejsc na tego typu punkty handlowe.
Wiceprzewodnicząca  M.  Gadzik-Wójcik zwróciła  uwagę,  aby  planując  nowe miejsca  brać  pod uwagę
zapisy  ustawodawcy,  gdzie  miejsca  postojowe  mają  być  wyznaczane.  Radny  T.  Łysek powiedział,  że
powstanie takiego miejsca do handlu jest odpowiedzią na zgłaszane mu zapotrzebowanie mieszkańców.
Pozostaje pytanie o nazwę tego miejsca.  Zastępca Wójta A.  Kuźniarski powiedział,  że jest  otwarty na
stworzenie nazwy dla tego miejsca.  Wiceprzewodnicząca M. Gadzik-Wójcik zwróciła  uwagę na zapisy
ustawodawcy, co jest produktem spożywczym i co może być sprzedawane w tych miejscach. Zasięgiem
swym obejmuje całą Unię Europejską, zatem również produkty, których w Polsce się nie produkuje.  Nie
było więcej uwag do projektu uchwały.

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie autopoprawkę.

Głosowano w sprawie:
autopoprawka do projektu uchwały ws. wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty 
przez rolników i ich domowników oraz określenia zasad prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 
rolników i ich domowników. 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, 
Ryszard Krawczyk, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof 
Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, 
Lucyna Zielińska, Marta Żylska
PRZECIW (1) Marzena Gadzik - Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Krzysztof Krzyworzeka
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką.
Głosowano w sprawie:
wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz 
określenia zasad prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników wraz z 
autopoprawką 
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (18) Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard 
Krawczyk, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr
Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, 
Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Krzyworzeka
BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XLII/70/2022)

15) zmieniająca Uchwałę Nr IX/73/2019 Rady Gminy Zielonki w sprawie określenia zasad, trybu przyz-
nawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych, nagród sportowych i wyróż-
nień sportowych gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko:   pozytywna opinia Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych   - 3   
głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”

Dyrektor GZEAS  A. Soblik omówiła projekt uchwały.  Radny D. Dragosz poparł  wprowadzenie nowej
dyscypliny sportowej „wspinaczki sportowej” i zwrócił uwagę, że w szkole w Przybysławicach znajduje się
ścianka wspinaczkowa.  Radna M. Listoś zapytała, czy osoby otrzymujące stypendia gminne mają odzna-
czać się logiem gminy, o czym niegdyś była dyskusja. Dyrektor A. Soblik powiedziała, że nie zostało to
wdrożone z uwagi na politykę prowadzoną przez promotorów tych sportowców i byłoby to sprzeczne z
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używaniem loga gminy.  Radny D. Dragosz powiedział, że kluby sportowe, przykładowo Wisła Kraków,
zabraniają umieszczania innego loga, niż klubu na koszulkach zawodników w czasie zawodów sportowych.
Pozostaje możliwość ubrania odrębnej koszulki z logiem gminy po zawodach i na sesji zdjęciowej promo-
wania gminy. Radna A. Leginowicz przypomniała, że proponowane były inne miejsca umieszczenia logo
gminy  m.in.  na  czapeczkach,  ręcznikach  sportowych,  czy  plecakach.  Radny  P.  Podleśny wyraził
ubolewanie, że niestety zawodnik nie będzie mógł otrzymać stypendium za swoje wyjątkowe osiągnięcia w
tym roku, ponieważ dopiero teraz dyscyplina jest dopisywana do „Listy dyscyplin sportowych mających
znaczenie dla gminy Zielonki”. Przypomniał, że Klub Radnych proponował wpisanie wszystkich sportów
olimpijskich i zawodnicy dostawaliby stypendia na czas. Zastępca Wójta A. Kuźniarski powiedział, że choć
jest za wpisaniem takiej listy, to orzecznictwo sądowe nie pozwala na takie rozwiązanie i gmina naraziłaby
się na uchylenie uchwały przez sąd.  Przewodniczący M. Golanko powiedział, że rozwiązanie radnego P.
Podleśnego polega na nie podawaniu informacji, że dyscypliny są dyscyplinami olimpijskimi, tylko na ich
wymienieniu. Radny P.Podleśny potwierdził to rozwiązanie, dodał że gmina Kraków ma tak uregulowane
zapisy, że ma wpisane  dyscypliny olimpijskie, a orzecznictwo jest różne.  Dyrektor A. Soblik przypom-
niała,  że pierwsza uchwała o stypendiach  i nagrodach sportowych zawierająca słownictwo „dyscypliny
olimpijskie” została zaskarżona  i  wystąpiła  konieczność ich usunięcia.  Dodatkowo minister  sportu nie
używa  w  dokumentach  sformułowania  „dyscypliny  olimpijskie”,  ponieważ  nie  wszystkie  dyscypliny
zaliczają się do dyscyplin olimpijskich. Dwukrotnie prokurator zaskarżał uchwałę rady gminy.  Radny D.
Dragosz zapytał, kiedy dziecko może liczyć na otrzymanie stypendium za swoje osiągnięcia. Dyrektor A.
Soblik powiedziała, że wnioski są przyjmowane do 15 stycznia 2023 r. i stypendium otrzyma w przyszłym
roku.  Radna R. Kosno przypomniała prowadzone dyskusje w tym temacie, czy katalog dyscyplin winien
być szeroki, czy zawężony. Ustalone wówczas zostało, że dopóki gmina nie będzie stwarzała specjalnych
warunków  do  uprawiania  konkretnej  dyscypliny  sportowej,  dopóty  nie  będzie  zawężana  lista  tych
dyscyplin. Radny P. Podleśny prosił o potwierdzenie, czy jeśli zawody odbyły się w lutym br., a dyscypliny
nie było na ww. liście, czy formalnie dziecko będzie mogło obiegać się o stypendium, czy tutaj nie będzie
obowiązywała zasada, iż prawo nie działa wstecz.  Radca pr. P. Złotnik powiedział, że ponieważ wnioski
składane są w roku przyszłym za zdarzenia z roku ubiegłego, a procedowana uchwała wejdzie w życie w
roku bieżącym, więc do zdarzeń z roku bieżącego będzie miała zastosowanie.  Nie było więcej uwag do
projektu uchwały.

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
zmieniająca Uchwałę Nr IX/73/2019 Rady Gminy Zielonki w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania
i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych, nagród sportowych i wyróżnień 
sportowych gminy Zielonki. 
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, 
Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, 
Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana 
Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Marzena Gadzik - Wójcik
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XLII/71/2022)

16) uchwała w sprawie nadania nazwy dla placu w miejscowości Wola Zachariaszowska;

Przewodniczący M. Golanko:   pozytywna opinia Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych   - 5   
głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, jednocześnie o  mówił projekt uchwały.   
Nie było pytań, ani uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
nadania nazwy dla placu w miejscowości Wola Zachariaszowska
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, 
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Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XLII/72/2022)

17) uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Batowice;

Przewodniczący M. Golanko: jednog  ł  ośnie   pozytywna opinia Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulami-  
nowych   - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  

Wiceprzewodnicząca M. Gadzik-Wójcik zwróciła się o zweryfikowanie tekstu z tablicy upamiętniającej śp.
Marka Nawary  w gmachu Urzędu Marszałkowskiego Województwa Małopolskiego, czy na pewno tekst
brzmi w wersji skróconej tj. „Człowiek jest wielki przez to, czym dzieli się z innymi” oraz zwróciła uwagę,
że  nie  można napisać,  że  „te  słowa Jana Pawła  II  czytamy”,  tylko  że  je  „zamieszczono”.  Dodatkowo
poprosiła o zweryfikowanie zapisu dotyczącego  otoczenia mieszkańców opieką lekarską i nagrody z tego
tytułu dla gminy.  

Przewodniczący M. Golanko zarządził 5 min. przerwy. 

Po przerwie  wice  przewodnicząca M. Gadzik-Wójcik   przeczytała zmienioną treść uzasadnienia.  Radna R.
Kosno zwróciła uwagę na kwestię wykształcenia i ukończonych kierunków studiów.  Przewodniczący M.
Golanko zaproponował uzupełnić zapis o „z zakresu zarządzania. Wice  przewodnicząca M. Gadzik-Wójcik  
podkreśliła,  że  kwestia  kierunku  „zarządzanie”  ma  kluczowe  znaczenie  w  pracy,  którą  marszałek
wykonywał jako samorządowiec. Nie było więcej uwag do projektu uchwały.

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
nadania nazwy ulicy w miejscowości Batowice
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, 
Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Romana Toft, Dariusz 
Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (2) Krzysztof Krzyworzeka, Aneta Szablowska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XLII/73/2022)

18) zmieniająca Uchwałę Nr II/4/2018 Rady Gminy Zielonki w sprawie wyboru przewodniczących 
komisji Rady Gminy Zielonki oraz ich składów osobowych.

Przewodniczący M. Golanko omówił treść uchwały. Nie było pytań, ani uwag do projektu uchwały.

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
zmieniająca Uchwałę Nr II/4/2018 Rady Gminy Zielonki w sprawie wyboru przewodniczących komisji 
Rady Gminy Zielonki oraz ich składów osobowych
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard 
Krawczyk, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 
Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska 
BRAK GŁOSU (1) Krzysztof Krzyworzeka
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XLII/74/2022)
Ad 7. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.

Przewodniczący M. Golanko poinformował, że w związku z nieobecnością Pana Wójta sprawozdanie zos-
tanie przekazane radnym, w razie pytań należy przesłać je do biura rady i zbiorczo zostaną wysłane do
Wójta, a odpowiedzi zostaną umieszczone na eSesji.
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Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym od 25 sierpnia 2022 r. do 
29 września 2022 r. 

1. 26 sierpnia br. w Oddziale Muzeum Okręgowego w Nowym Sączu miało miejsce rozstrzygnięcie Kon-
kursu „Małopolska Wieś 2022”, w którym Sołectwo Bibice zdobyło nagrodę za zajęcie I miejsca w kate-
gorii Najpiękniejsza Małopolska Wieś. Wyróżnienie oraz czek w wysokości 50.000  zł  odebrał osobiś-
cie Sołtys Bibic Tadeusz Łysek. 

2. 27  sierpnia  br.  na  terenie  boiska  LKS  Zieleńczanka  Gmina  Zielonki  zorganizowała  XXIV  Dożynki
Województwa Małopolskiego. W dożynkach uczestniczyło 13 korowodów reprezentujących miejsco-
wości  gminy Zielonki  i  swoje wieńce zaprezentowało 40 małopolskich gmin.  W wydarzeniu wzięli
udział m.in.: Wicemarszałek Senatu Marek Pęk, Minister – Członek Rady Ministrów Agnieszka Ścigaj,
Minister Infrastruktury Andrzej Adamczyk, Wicemarszałkowie Województwa Łukasz Smółka i Józef
Gawron,  Iwona  Gibas  z  Zarządu  Województwa  oraz  samorządowcy  szczebla  wojewódzkiego,
Wicewojewoda  Małopolski  Mateusz  Małodziński,  Starosta  Powiatu  Krakowskiego  Wojciech  Pałka,
Przewodniczący Rady Powiatu Piotr Goraj wraz z Radnymi Powiatu, Dowództwo Służb Mundurowych
oraz  przedstawiciele  duchowieństwa  na  czele  z  Arcybiskupem  Markiem  Jędraszewskim.  Listy  na
okoliczność  dożynek  w  Województwie  Małopolskim  skierowali  Prezydent  RP  Andrzej  Duda  oraz
Premier Mateusz Morawiecki. 

3. 28 sierpnia br. odbyło się Zebranie Wiejskie Sołectwa Pękowice.

4. 30 sierpnia br. uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Tematycznej Stowarzyszenia Metropolii Krakow-
skiej ds. Edukacji, Kultury, Gospodarki i Usług Społecznych.

5. 30 sierpnia br. uczestniczyłem w Nadzwyczajnym Walnym Zebraniu Członków SMK, na którym podjęto
m.in. uchwałę ws. rozpoczęcia prac nad Planem Działania w dziedzinie kultury czasu wolnego. Na spot-
kaniu dyskutowano również nt. działań SMK w związku ze wzrostem stawki za wozokilometr na liniach
aglomeracyjnych Komunikacji Miejskiej Krakowa.

6. 31 sierpnia br. uczestniczyłem w otwarciu nowego Przedszkola Samorządowego w Michałowicach.

7. 31 sierpnia br. brałem udział w wizji lokalnej związanej z wygaszeniem trwałego zarządu dla Szkoły
Podstawowej w Owczarach.

8. 1 września  br. w czterech szkołach podstawowych w gminie Zielonki 2.447 uczniów rozpoczęło rok
szkolny 2022/2023.  Osobiście uczestniczyłem w rozpoczęciu roku w Szkole Podstawowej w Woli Za-
chariaszowskiej,  podczas którego powierzyłem funkcję Dyrektora Szkoły Panu Krzysztofowi Lepiar-
czykowi.  Zmiana na stanowisku dyrektora nastąpiła również w Szkole Podstawowej w Korzkwi z sie-
dzibą w Przybysławicach, gdzie po konkursie dyrektorką placówki została Pani Katarzyna Nogieć –
dotychczasowa wicedyrektor szkoły. 

9. 2 września br. rozpoczęła się realizacja zadania pod nazwą: „Przebudowa drogi gminnej nr K601501 na
odcinkach od km 0+003,6 do km 0+221,64; od km 0+330,13 do km 0+505,21 oraz od km 0+708,64 do
km 0+805,37 w miejscowości Boleń, Gmina Zielonki”. Całkowita wartość zadania wynosi 1.513.085,14
zł.  Gmina  Zielonki  na  przedmiotowe  zadanie  uzyskała  dofinansowanie  w wysokości  976.311,00  zł
z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

10. 3 września br. uczestniczyłem w spotkaniu integracyjnym Sołectwa Pękowice pn.  „Piknik na Koniec
Wakacji”. Współorganizatorem wydarzenia było Stowarzyszenie Perła Pękowic.

11. 4 września br. brałem udział w pikniku rodzinnym Sołectwa Owczary. Spotkanie zostało zorganizowane
przez Radę Solecką i Panią Sołtys Iwonę Siesiowicz oraz Druhów Strażaków z OSP Owczary.

12. 4 września br. uczestniczyłem w Zebraniu Wiejskim Sołectwa Bosutów-Boleń.

13. 4 września br. uczestniczyłem w Zebraniu Wiejskim Sołectwa Przybysławice.

14. 5 września  br.  w siedzibie  Urzędu  Marszałkowskiego Województwa  Małopolskiego uczestniczyłem
w uroczystości przekazania umów w ramach zadania pn. „Wsparcie na wdrażanie operacji w ramach
strategii  rozwoju  lokalnego  kierowanego  przez  społeczność”  objętego  PROW  (Program  Rozwoju
Obszarów Wiejskich) na lata 2014–2020. Gmina Zielonki uzyskała dofinansowanie na projekt „Zagos-
podarowanie  terenów  rekreacyjno-sportowych  w  Gminie  Zielonki”.  Projekt  dotyczy  trzech  miejs-
cowości: Bibic, Dziekanowic i Grębynic, a całkowita wartość projektu to ponad 271 tys. zł. Pozyskane
dofinansowanie wynosi 139.675 zł, czyli 63,63% kosztów kwalifikowanych. Resztę kosztów gmina
Zielonki pokryje z własnego budżetu.

15. 9 września br. uczestniczyłem w Zebraniu Wiejskim Sołectwa Wola Zachariaszowska.

16. 10 września br. brałem udział w czwartym festynie rodzinnym „Pożegnanie Lata” w Węgrzcach. Piknik
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został  zorganizowany  przez  Radę  Sołecką  Węgrzce  pod przewodnictwem Pani  Sołtys  Magdaleny
Listoś we współpracy z przedstawicielami Koła Gospodyń Wiejskich, Koła Seniora w Węgrzcach,
OSP Węgrzce. W trakcie trwania imprezy podziękowano za wieloletnią współpracę oraz za promo-
wanie Gminy Zielonki Pani Joannie Madejskiej, byłej Dyrektor Stacji Doświadczalnej Oceny Odmian
w Węgrzcach. 

17. 10 września br. Centrum Kultury, Promocji i Rekreacji w Zielonkach zorganizowało dzień otwarty Fol-
warku Kultura w Owczarach. W ramach tego wydarzenia mieszkańcy gminy mogli uczestniczyć m.in.
w bezpłatnych warsztatach muzycznych, plastycznych, tanecznych i ekologicznych.

18. 11 września  br.  na  terenie  LKS Zieleńczanka odbył  się  VIII  Marchewkowy Półmaraton  po  Gminie
Zielonki zorganizowany przez Centrum, Kultury, Promocji i Rekreacji w Zielonkach. W wydarzeniu
udział wzięło prawie 400 uczestników. 

19. 12 września br.  uczestniczyłem we wspólnym posiedzeniu Komisji  Rady Gminy Zielonki,  na której
przedstawiono informacje na temat komunikacji publicznej na terenie gminy Zielonki oraz postulo-
wanych kierunkach zmian.

20. 13 września br. przeprowadziłem wewnętrzne spotkanie z Dyrektorem Gminnego Zespołu Ekonomicz-
no-Administracyjnego Szkół w Zielonkach ws. wniosków do arkuszy organizacyjnych pracy szkół.  

21. 13 września br. udzieliłem wywiadu Telewizji TVP Kraków na temat podwyżek cen wody i ścieków.

22. 13  września  br.  odbyłem  spotkanie  z  nowym  Dyrektorem  Szkoły  Podstawowej  w  Woli  Zacharia-
szowskiej Panem Krzysztofem Lepiarczykiem. Dyskutowano na temat funkcjonowania i organizacji
pracy placówki.

23. 13 września  br.  w Centrum Integracji  Społecznej  w Zielonkach  miało  miejsce  Narodowe Czytanie
Ballad Mickiewicza z okazji  dwóchsetlecia wydania zbioru poetyckiego poety. Wydarzenie zostało
zorganizowane przez Bibliotekę Publiczną w Zielonkach.

24. 14  września  br.  uczestniczyłem  w  42  Festynie  Integracyjnym  pn.  „Witamy  Jesień  -  Świat  Bajek”
przygotowanym dla  dzieci  i  młodzieży z  23 ośrodków specjalnych i  szkół  masowych z  Krakowa
i województwa małopolskiego. Impreza została zorganizowana w Parku Korzkiewskim w Korzkwi
przez Stowarzyszenie Pomocy Niepełnosprawnym „Bądźcie z nami”. 

25. 14 i  15 września br.  odbyła się konferencja "Niezależność energetyczna w ramach Klastra Energii"
zorganizowana w Zawierciu przez DOEKO Group Sp. z o.o. Podczas spotkania zaprezentowany został
m.in. projekt pn. „Klaster Energii wykorzystujący instalacje OZE na Budynkach Użyteczności Publicz-
nej w ramach Spółdzielni Energetycznej” oraz projekt „Termomodernizacje Budynków Użyteczności
Publicznej z wykorzystaniem Odnawialnych Źródeł Energii”. 

26. 15 września br.  odbyłem wewnętrzne spotkanie z dyrektorami placówek oświatowych z terenu Gminy
Zielonki na temat organizacji roku szkolnego 2022/2023.

27. 15 września br. uczestniczyłem w spotkaniu dot. koncertu charytatywnego „Wyspiański Sztuka Pomaga-
nia”, który odbędzie się 9 października w Domu Ludowym w Bibicach. W spotkaniu uczestniczyli:
Sołtys  Sołectwa  Batowice  Pani  Elżbieta  Gołąb  oraz  Pan  Tomasz  Kostecki,  twórca  "Projektu
Wyspiański w Gminie Zielonki".

28. 15 września br. odbyłem wewnętrzne spotkanie z Panią Sołtys Sołectwa Garliczka Martą Żylską, na
którym omówiono koncepcję ul. Wiosennej. 

29. 17 i 18 września w Gminie Zielonki pod hasłem „Poczuj smak historii”, przebiegało tegoroczne Święto
Jury Krakowsko-Częstochowskiej „JUROMANIA”. Wydarzenia odbywały się na Zamku i w Parku
w Korzkwi oraz w Muzeum Hebla - Galerii Barwy Ziemi w Przybysławicach.  Impreza została zor-
ganizowana przez Stowarzyszenie Zachariasz przy wsparciu Województwa Małopolskiego. 

30. 19 września br. odbyłem wewnętrzne spotkanie z Dyrektorem Biblioteki Publicznej i Izby Regionalnej
w Zielonkach Panem Mariuszem Zielińskim dotyczące pierwszej edycji Święta Stroju Krakowskiego
w Zielonkach, które odbędzie się 15 października 2022 roku. Wydarzenie zostało objęte Honorowym
Patronatem Pierwszej Damy Rzeczypospolitej Polskiej Agaty Kornhauser-Dudy. 

31. 20 września br. uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Tematycznej Stowarzyszenia Metropolia Kra-
kowska ds. Środowiska i Przestrzeni, na którym została przedstawiona m.in. informacja o realizacji
zadania 2.1 Strategii Metropolii Krakowskiej 2030 pt. „Sprawny system gospodarowania przestrzenią,
uwzględniający dążenie do neutralności klimatycznej”.

32. 21 września br. brałem udział X posiedzeniu Komitetu Sterującego funkcjonującego w ramach Porozu-
mienia w sprawie ustalania zasad dotyczących planowania, organizowania i finansowania zintegro-
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wanego  publicznego  transportu  zbiorowego  w  Metropolii  Krakowskiej. W  trakcie  obrad  przed-
stawiony  został  projekt  uchwały  obejmujący  założenia  porozumienia  pomiędzy Województwem
Małopolskim, a Gminą Miejską Kraków (jako Organizatorami publicznego transportu zbiorowego)
w sprawie wprowadzenia Biletu Metropolitalnego. 

33. 21 września uczestniczyłem w uroczystości poświęcenia grobu wojennego żołnierzy Wojska Polskiego
poległych we wrześniu 1939 roku, które odbyło się na cmentarzu parafialnym w Zielonkach.

34. 22 września br. wziąłem udział w spotkaniu z Sołtysami Gminy Zielonki.  Podczas spotkania  przeka-
zano  min.  informacje  nt.:  zmiany  wymogów  dla  osób  fizycznych  zatrudnianych  do  utrzymania
czystości i porządku w sołectwach, czy sprzątających budynki. Dyskutowano również nt. obostrzeń
związanych z eksploatacją budynków oraz terenów rekreacyjno – sportowych, na które pozyskano
zewnętrzne środki finansowe (m.in. zakaz wynajmów). Omówiono sprawy bieżące, a także kwestie
związane z wydatkowaniem środków sołeckich przeznaczonych na inwestycje drogowe i oświetlenie
uliczne w 2022 roku oraz przedstawiono sołtysom jakie obowiązki mają właściciele nieruchomości na
terenie Gminy.

35. 23  września  br.  uczestniczyłem   w  spotkaniu  z  Wicestarostą  Powiatu  Krakowskiego  Arkadiuszem
Wrzoszczykiem, na którym dyskutowano nt. planowanych inwestycji drogowych w Gminie Zielonki. 

36. 23 września br. uczestniczyłem w gali wręczenia nagród i stypendiów edukacyjnych Wójta Gminy Zie-
lonki za rok szkolny 2021/2022 na łączną kwotę 8.400 zł. Nagrody otrzymali uczniowie szkół podsta-
wowych oraz absolwenci z terenu Gminy Zielonki, którzy uzyskali najwyższą średnią ocen i wzorowe
zachowanie. 

37. 23 września br. w siedzibie Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Krakowie odbyło się spot-
kanie konsultacyjne dot. VI Aktualizacji Krajowego Programu Oczyszczania Ścieków Komunalnych.

38. 24 września br.  w Gminie Ryglice miało miejsce rozstrzygnięcie 22 konkursu pt.  „Najlepszy Sołtys
Małopolski  A.D.2021”,  które  zostało  zorganizowane  wspólnie  przez  Małopolskie  Stowarzyszenie
Sołtysów oraz Urząd Marszałkowski Województwa Małopolskiego. Laureatem konkursu została Pani
Magdalena Listoś, Sołtys Sołectwa Węgrzce. 

39. 26 września br. podpisałem umowę pomiędzy Santander Bank Polska SA, a Gminą Zielonki w zakresie
bankowej obsługi Gminy i jej jednostek, która obowiązywać będzie w roku 2023.

40. 26  września  br.  uczestniczyłem  w  spotkaniu  Wójtów  gmin  członkowskich  Klastra  Energii  Korona
Północnego Krakowa zorganizowanym w Urzędzie Gminy Kocmyrzów-Luborzyca. 

41. 27  września  br.  byłem  uczestnikiem  posiedzenia  Komisji  Tematycznej  Stowarzyszenia  Metropolia
Krakowska ds. Edukacji, Kultury, Gospodarki i Usług Społecznych, na którym została zaprezentowana
m.in. relacja  z V Forum Rozwoju Gospodarczego, czyli nowego narzędzia promocji gminnych tere-
nów inwestycyjnych.

42. 27  września  br.  brałem  udział  w  posiedzeniu  Komisji  Tematycznej  Stowarzyszenia  Metropolia
Krakowska ds. Mobilności, na którym podsumowano założenia dot. integracji taryfowo-biletowej oraz
stawki przewozowej za wozokilometr na 2023 r. Na spotkaniu podano również informacje w zakresie
raportu po badaniach komunikacji aglomeracyjnej. 

43. 27  września  br.  uczestniczyłem  w  Nadzwyczajnym  Walnym  Zebraniu  Członków  Stowarzyszenia
Metropolia Krakowska, na którym m.in. podjęto uchwałę ws. rozpoczęcia prac nad Planem Działania
w  dziedzinie  edukacji.  Przedstawiono  również  wyniki  badań  komunikacji  aglomeracyjnej  oraz
informację  o  postępie  prac  w  zakresie  perspektyw 2021-2027,  w  tym  opracowania  Strategii  ZIT
(Zintegrowanych Inwestycji  Terytorialnych).  Omówiono propozycje dotyczące potencjalnych zasad
podziału alokacji ZIT na okres 2021-2027.

44. 28 września br.  brałem udział w spotkaniu w siedzibie Zarządu Dróg Wojewódzkich w Krakowie ws.
„Opracowania studium lokalizacyjno-funkcjonalno-ruchowego rozwoju układu drogowego w obszarze
Subregionu Małopolski Zachodniej w celu przygotowania przyszłych interwencji strukturalnych w ra-
mach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Małopolskiego na lata 2021- 2027”.

45. 28 września br. uczestniczyłem w wyjazdowym Forum Wójtów, Burmistrzów i Prezydentów Małopol-
ski, które zostało zorganizowane w Zakopanem. 

W okresie sprawozdawczym odbyłem kilkanaście spotkań z mieszkańcami Gminy Zielonki. 

INNE INFORMACJE:

1. Od 1 września  2022 roku w nowo wyremontowanym budynku Centrum Medycznego w Węgrzcach
funkcjonuje Przychodnia Familia Medicina Zakład Leczniczy świadczący podstawową opiekę zdrowot-
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ną (POZ) od poniedziałku do piątku w godzinach 8:00-18:00. Koszt remontu budynku CM Węgrzce
wraz z dokumentacją projektową i nadzorem wyniósł 3.055.631 zł brutto. Umeblowanie i sprzęt kompu-
terowy zostały sfinansowane z nagrody w konkursie „Najbardziej Odporna Gmina” w kwocie 407.000
zł.

2. Referat Inwestycji Sieciowych Urzędu Gminy Zielonki informuje, że sieć kanalizacji sanitarnej wybu-
dowana  w  miejscowości  Bibice  w  ciągu  ul.  Dworskiej  i  ul.  Ogrodowej  została  przekazana  do
eksploatacji.  Zachęcamy  wszystkich  zainteresowanych  mieszkańców  do  uzgadniania  w  siedzibie
Przedsiębiorstwa  Usług  Komunalnych  w Zielonkach  Sp.  z  o.  o.  projektów przyłączy  (tj.  odcinków
kanalizacji od granic nieruchomości do instalacji wewnętrznych w budynkach) i przyłączanie swoich
nieruchomości do gminnej sieci. Sieć kanalizacji sanitarnej ul. Dworskiej i ul. Ogrodowej w Bibicach
została wybudowana w ramach projektu pn.  „Gospodarka wodno-ściekowa w Gminie Zielonki  –  IV
etap”  przy  współfinansowaniu  przez  Unię  Europejską  ze  środków  Funduszu  Spójności  w  ramach
Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko.

3. Referat Niskiej Emisji  i Odpadów informuje, że od września 2022 roku na terenie naszej gminy jest
zbierany selektywnie również olej jadalny. W ramach pilotażu, w punkcie PSZOK został przygotowany
specjalny pojemnik, do którego można oddać zużyty w gospodarstwie domowym olej jadalny. Zużytego
oleju nie należy wlewać do kanalizacji, ponieważ po obniżeniu temperatury tłuszcz ulega tężeniu, a to
stanowi  realne  zagrożenie  zapchania  rur.  Usuwanie  usterek  spowodowanych  olejem  jest  nie  tylko
czasochłonne, ale również i kosztowne. W przewodach kanalizacyjnych gromadzą się góry tłuszczowe
tworzące kolejne warstwy, które mogą zablokować sieć.  Zużyty olej należy zgromadzić w słoiku lub
plastikowej butelce, szczelnie zamknąć i dostarczyć na PSZOK w Węgrzcach. Zużyty olej można przy-
wieźć do punktu PSZOK w Węgrzcach ul. B5 (przy boisku sportowym). Punkt działa w każdą sobotę
w godz. 10:00 – 18:00, od marca do listopada.

4. Referat Geodezji, Rolnictwa i Gospodarki Gruntami informuję, że z powodu występowania dużej ilości
dzikich zwierząt na terenie gminy Zielonki, w związku z nałożonymi przez ustawodawcę ogranicze-
niami  dotyczącymi możliwości  przeprowadzenia  trwałej  redukcji  stad  dzików oraz  dzikich  zwierząt
przebywających  na  terenach  silnie  zurbanizowanych,  konieczne  jest  stosowanie  przez  mieszkańców
w życiu codziennym zachowań prewencyjnych. W terenach zabudowanych, gdzie pojawiają się dzikie
zwierzęta nie powinno się: wyrzucać resztek żywności na nieużytki, składować ich w miejscach, do
których mają łatwy dostęp dzikie zwierzęta; gromadzić odpadów komunalnych w miejscach niezabez-
pieczonych przed zwierzętami; dokarmiać dzikiej zwierzyny; pozostawiać otwartej bramy ogrodzenia
posesji. W przypadku zbliżającego się dzikiego zwierzęcia należy oddalić się spokojnie w przeciwnym
kierunku  nie  okazując  strachu.  Można  również  zastosować  wokół  swojej  posesji  środki  zapachowe
odstraszające  dzikie  zwierzęta.  W rejonie  występowania  stada  dzików nie  należy  przemieszczać  się
samotnie, trzeba asystować dzieciom w czasie spaceru. Dnia  26 lipca br. w Urzędzie Gminy Zielonki
odbyły  się  oględziny  terenowe  w związku  z  wnioskiem Wójta  Gminy  Zielonki  o  wydanie  decyzji
o odłowie wraz z uśmierceniem dzików w rejonie Osiedla Łokietka, ul. Lawendowej i Parku Wiejskiego
w Zielonkach. Dnia 26 lipca br. o zezwolenie na odstrzał redukcyjny 10 sztuk dzików i 5 sztuk saren
gmina zwróciła się do Prezydenta Miasta Krakowa. Dnia 23 sierpnia br. Prezydent Miasta Krakowa
wydał  decyzję  zezwalającą,  która  została  uprawomocniona  6  września.  Odstrzał  zostanie  przepro-
wadzony  przez  Koło  Łowieckie  „Podwawelskie”,  a  w  tym celu  została  już  przygotowana  ambona
myśliwska na terenie Komendy Powiatowej Policji w Krakowie.  W sprawach związanych z dzikimi
zwierzętami  można  kontaktować  się  w  godzinach  pracy  urzędu  z  pracownikiem Referatu  Geodezji
Rolnictwa i Gospodarki Gruntami pok. 202, tel. 12-285-08-50, wew. 203. Po godzinach pracy urzędu
należy kontaktować się z dyżurnym Komisariatu Policji w Zielonkach tel. 47-832-11-50.

Podjęto zarządzenia:

1. ZARZĄDZENIE  NR 190/2022  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  25  SIERPNIA  2022  ROKU
w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok
2022,  zmiany  planu  finansowego  Urzędu  Gminy  Zielonki  na  rok  2022,  w  związku  z  Uchwałą  Nr
XLI/52/2022 Rady Gminy Zielonki z dnia 25 sierpnia 2022 roku.

2. ZARZĄDZENIE NR 191/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 25 SIERPNIA 2022 ROKU       w
sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2022 rok.

3. ZARZĄDZENIE NR 192/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 25 SIERPNIA 2022 ROKU w
sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2022,
zmiany  planu  finansowego  Urzędu  Gminy  Zielonki  na  rok  2022,  w  związku  z  Zarządzeniem  Nr
191/2022 Wójta Gminy Zielonki z dnia 25 sierpnia 2022 roku. 
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4. ZARZĄDZENIE NR 193/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 25 SIERPNIA 2022 ROKU w
sprawie  ustanowienia  Nagrody  Wójta  Gminy  Zielonki  „za  upowszechnianie  folkloru  i  dziedzictwa
kulturowego gminy Zielonki”

5. ZARZĄDZENIE NR 194/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 SIERPNIA 2022 ROKU w
sprawie:  ustanowienia  służebności  gruntowej  po  nieruchomości  komunalnej,  położonej  w  obrębie
Bibice. 

6. ZARZĄDZENIE NR 195/2022  WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 SIERPNIA 2022 ROKU w
sprawie  zmiany  Zarządzenia  nr  141/2012  Wójta  Gminy  Zielonki  z  dnia  13  lipca  2012  roku  (ze
zmianami) w sprawie okresowych ocen pracowników Urzędu Gminy Zielonki i kierowników jednostek
organizacyjnych gminy Zielonki. 

7. ZARZĄDZENIE NR 196/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 SIERPNIA 2022 ROKU w
sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2022 rok.

8. ZARZĄDZENIE NR 197/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 SIERPNIA 2022 ROKU w
sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2022,
zmiany  planu  finansowego  Urzędu  Gminy  Zielonki  na  rok  2022,  w  związku  z  Zarządzeniem  Nr
196/2022 Wójta Gminy Zielonki z dnia 31 sierpnia 2022 roku.

9. ZARZĄDZENIE NR 198/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 SIERPNIA 2022 ROKU w
sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2022
w związku z decyzjami kierowników jednostek organizacyjnych Gminy.

10. ZARZĄDZENIE NR 199/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 1 WRZEŚNIA 2022 ROKU w
sprawie udzielenia Dyrektorowi Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Przybysławicach, w skład którego
wchodzą  Szkoła  Podstawowa  im.  Jerzego  Kukuczki  w  Korzkwi  z  siedzibą  w  Przybysławicach  i
Przedszkole Publiczne w Przybysławicach, pełnomocnictwa do jednoosobowego działania.

11. ZARZĄDZENIE NR 200/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 1 WRZEŚNIA 2022 ROKU w
sprawie udzielenia Dyrektorowi Szkoły Podstawowej im. Józefa Piłsudskiego w Woli Zachariaszowskiej
pełnomocnictwa do jednoosobowego działania.

12. ZARZĄDZENIE NR 201/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 5 WRZEŚNIA 2022 ROKU w
sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2022 rok.

13. ZARZĄDZENIE NR 202/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 5 WRZEŚNIA 2022 ROKU w
sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2022,
zmiany  planu  finansowego  Urzędu  Gminy  Zielonki  na  rok  2022,  w  związku  z  Zarządzeniem  Nr
201/2022 Wójta Gminy Zielonki z dnia 5 września 2022 roku

14. ZARZĄDZENIE NR 203/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 19 WRZEŚNIA 2022 ROKU w
sprawie: zmiany zarządzenia nr  205 z dnia 9 października 2020 roku w sprawie powołania dyrektora
centrum kultury, promocji i rekreacji w zielonkach.

15. ZARZĄDZENIE NR 204/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 12 WRZEŚNIA 2022 ROKU w
sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół,  dla których organem prowadzącym jest
gmina Zielonki, na rok szkolny 2022/2023.

16. ZARZĄDZENIE NR 205/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 13 WRZEŚNIA 2022 ROKU w
sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok.

17. ZARZĄDZENIE NR 206/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 13 WRZEŚNIA 2022 ROKU w
sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2022,
zmiany  planu  finansowego  Urzędu  Gminy  Zielonki  na  rok  2022,  w  związku  z  Zarządzeniem  Nr
205/2022 Wójta Gminy Zielonki z dnia 13 września 2022 roku

18. ZARZĄDZENIE NR 207/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 13 WRZEŚNIA 2022 ROKU w
sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół,  dla których organem prowadzącym jest
gmina Zielonki, na rok szkolny 2022/2023.

19. ZARZĄDZENIE NR 208/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 14 WRZEŚNIA 2022 ROKU w
sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół,  dla których organem prowadzącym jest
gmina Zielonki, na rok szkolny 2022/2023.

20. ZARZĄDZENIE NR 209/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 14 WRZEŚNIA 2022 ROKU w
sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół,  dla których organem prowadzącym jest
gmina Zielonki, na rok szkolny 2022/2023.
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21. ZARZĄDZENIE NR 210/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 15 WRZEŚNIA 2022 ROKU w
sprawie wprowadzenia Regulaminu funkcjonowania, obsługi i eksploatacji monitoringu wizyjnego na
terenie Urzędu Gminy Zielonki oraz w innych lokalizacjach na terenie Gminy Zielonki.

22. ZARZĄDZENIE NR 211/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 15 WRZEŚNIA 2022 ROKU w
sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy przedszkoli, dla których organem prowadzącym
jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2022/2023.

23. ZARZĄDZENIE NR 212/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 15 WRZEŚNIA 2022 ROKU w
sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy przedszkoli, dla których organem prowadzącym
jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2022/2023.

24. ZARZĄDZENIE NR 213/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 20 WRZEŚNIA 2022 ROKU w
sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2022

25. ZARZĄDZENIE NR 214/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 20 WRZEŚNIA 2022 ROKU w
sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2022,
zmiany  planu  finansowego  Urzędu  Gminy  Zielonki  na  rok  2022,  w  związku  z  Zarządzeniem  Nr
213/2022 Wójta Gminy Zielonki z dnia 20 września 2022 roku 

26. ZARZĄDZENIE NR 215/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 20 WRZEŚNIA 2022  ROKU
w  sprawie  wprowadzenia  Regulaminu  udzielania  zamówień,  których  wartość  nie  przekracza
równowartości kwoty 130 000 złotych netto.

27. ZARZĄDZENIE NR 216/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 22 WRZEŚNIA 2022 ROKU w
sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości komunalnej Gminy Zielonki, położonej w obrębie Batowice,
gmina Zielonki, przeznaczonej do oddania w dzierżawę. 

28. ZARZĄDZENIE NR 217/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 26 WRZEŚNIA 2022 ROKU w
sprawie: warunków sprzedaży nieruchomości komunalnej Gminy Zielonki położonej w obrębie Bibice,
gmina Zielonki. 

29. ZARZĄDZENIE NR 218/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 WRZEŚNIA 2022 ROKU w
sprawie: ogłoszenia wykazu nieruchomości stanowiącej własność komunalną Gminy Zielonki, położonej
w obrębie Pękowice, przeznaczonej do dzierżawy. 

30. ZARZĄDZENIE NR 219/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 WRZEŚNIA 2022 ROKU w
sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół,  dla których organem prowadzącym jest
gmina Zielonki, na rok szkolny 2022/2023. 

31. ZARZĄDZENIE NR 220/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 WRZEŚNIA 2022 ROKU w
sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół,  dla których organem prowadzącym jest
gmina Zielonki, na rok szkolny 2022/2023.

Ad 8. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.

Przewodniczący M. Golanko przekazał komunikaty: 
- Regionalna Izba Obrachunkowa w Krakowie pozytywnie zaopiniowała informację o przebiegu wykonania
budżetu gminy Zielonki za I półrocze 2022 r.,

- 15 października br. odbędzie się Święto Stroju Krakowskiego w CIS Zielonki,

- 27 października br. zaplanowana jest kolejna sesja wg harmonogramu.

Zastępca Wójta A. Kuźniarski uzupełnił informację o Świecie Stroju, że powyższe przedsięwzięcie zostało
objęte honorowym patronatem  Małżonki Prezydenta RP  pani Agaty  Agaty Kornhauser-Dudy. Dodał, że
osobiste pojawienie się na tej  uroczystości wiązało się będzie z równoznacznym wyrażeniem zgody na
przekazanie służbom ochrony państwa danych osobowych w postaci imienia i nazwiska oraz numeru pesel.
Zgłoszenia są przyjmowane do 7.10 br. w bibliotece oraz biurze rady. Radny P. Podleśny zgłosił problem
mostku nad Korzkiewką w okolicach ul. Na Cegielnię, w którym środkowy okularnik jest zatkany od czasu
sierpniowej ulewy. Mieszkańcy obawiają się, że przepływ jest zbyt mały i przy większym opadzie woda
wyleje. Dodatkowo poprosił o usunięcie wyciągniętych konarów z rzeki. Druga sprawa poruszona przez
radnego to zgłaszany mu problem z dzikami w obszarze zamieszkałym, w okolicach parku  między Korz -
kiewką, a Prądnikiem dziki niszczą pola uprawne. Zastępca Wójta A. Kuźniarski zapytał, czy problem oku-
larnika był zgłaszany do Przedsiębiorstwa Wód Polskich. Radny P. Podleśny nie miał wiedzy z tym zakre-
sie, poza zgłoszeniem przez mieszkańców problemu do Urzędu Gminy.  Wiceprzewodniczący K. Olawski
prosił o zgłoszenie w uzupełnieniu pojawienie się stada dzików na ul. Starego Wiarusa. Radny K. Gaweł za-
pytał o subwencję rozwojową, która ma otrzymać gmina, jej wysokość i przeznaczenie. Zastępca Wójta A.
Kuźniarski powiedział, że samorządy na razie nie mają wiedzy w tym zakresie, inicjatywa w postaci sub-
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wencji rozwojowej zmierza w kierunku zrekompensowania utraty dochodów wynikających z obniżenia po-
datku. Sposób jej wyliczenia nie jest jeszcze znany. Skarbnik uzupełniła, że w okresie  15-25 października
gmina otrzyma informację, bowiem część subwencji będzie wypłacona w bieżącym roku. Może być prze-
znaczona na wydatki bieżące oraz majątkowe, część będzie wiązała się z wydatkowaniem środków na in-
westycje energooszczędne. Radny D. Dragosz zapytał na jakim etapie jest projektowanie ośrodka zdrowia
w Zielonkach.  Drugie pytanie dotyczyło możliwości ubiegania się o dopłaty do węgla, peletu i gazu.  Za-
stępca Wójta A. Kuźniarski powiedział, że GOPS przyjmuje przedmiotowe wnioski, gaz sieciowy jest pro-
blematyczny. D  yrektor GOPS M. Rajska   potwierdziła możliwość składania wniosków o dopłatę do ogrze-
wania gazem, peletem, olejem opałowym, gazem LPG, drewnem kawałkowym, biomasą. Radny K. K  r  zy  -  
worzeka doprecyzował, że dopłaty nie można uzyskać do gazu otrzymywanego z sieci, tylko tego z butli.
Dyrektor potwierdziła, że dopłaty dotyczą kotła zasilanego gazem LPG poprzez instalację zewnętrzną. Kie-
rownik  B. Lipień-Łysek poinformowała o pracach związanych z projektowaniem budynku m.in. o  zleco-
nych szerszych badaniach geologicznych, niewykluczone, że trzeba będzie pomyśleć o innej lokalizacji
tego budynku, jeśli materiał, który poszedł do badań okaże się, że jest niebezpieczny.  Radny D. Dragosz
dopytał, czy rozdzielone zostały funkcje budynku na bibliotekę z izbą regionalną i oddzielnie ośrodek zdro -
wa. K  ierownik   potwierdziła tę informację. Radny T. Łysek poinformował, że miejscowość Bibice wygrała
konkurs i otrzymała tytuł „Najpiękniejsza Małopolska Wieś roku 2022” i nagrodę w wysokości 50 tys. Rad-
ny, jako sołtys sołectwa, odbierając nagrodę zaprezentował sołectwo na uroczystości, w której brali udział
liczni włodarze Małopolski. Radny dodatkowo zaprosił na wydarzenie „Projekt Wyspiańskiego” dnia 9 paź-
dziernika br., z tego wydarzenia artystycznego datki przeznaczone zostaną dla podopiecznych Domu Pomo-
cy Społecznej w Batowicach. Radna J. Kwaśny zwróciła się o przygotowanie informacji jak wygląda stan
gwarancji budynku szkoły w Przybysławicach, w związku z wcześniejszą przebudową instalacji solarnych,
aktualną konserwacją elewacji,  zgłaszanym przez uczniów problemie z klimatyzacją.  Radna A. Radosz
Kwasek wyraziła podziękowania za działania związane z przejściem dla pieszych na ul. Granicznej w Bibi-
cach Wiceprzewodnicząca M. Gadzik-Wójcik zapytała, czy opłacane są przez gminę kursy linii autobuso-
wej 337 wyłącznie zrealizowane, ponieważ obserwuje, że wiele z  nich nie ma szans na ich wykonanie z
uwagi na ograniczenia czasowe. Drugie pytanie dotyczy realizacji wniosku radnego D. Dragosza o zmianę
usytuowania wyświetlacza prędkości na ul. Galicyjskiej w Zielonkach, czy realizuje go Zarząd Dróg Powia-
tu Krakowskiego, ponieważ kierowcy nie są w stanie osiągnąć wymaganej prędkości.  Zastępca Wójta A.
Kuźniarski powiedział, że gmina płaci jedynie za efektywnie wykonane kursy i płacone są wozokilometry,
odnośnie  czytnika  prędkości  zweryfikuje  informacje.  Radna A.  Leginowicz zasugerowała  akcję  rozpo-
wszechniania termokompostowników tj. niewielkich rozmiarów kompostowników przeznaczonych na małe
działki,  czy  mikrokompostowników przeznaczonych do  mieszkań,  kotłowni,  balkonów.  Działania  takie
mogą zachęcić mieszkańców z małymi działkami do działań proekologicznych. Radny P. Podleśny zwrócił
się z pytaniem o przebieg analiz funkcjonowania fotowoltaik na obiektach komunalnych, w kierunku możli -
wości stworzenia farm fotowoltaicznych na terenie gminy Zielonki. Dodał, że należałoby się zastanowić,
czy nie można lepiej wykorzystać odnawialnych źródeł energii na terenie gminy Zielonki. Radna M. Listoś
zapytała w kontekście zmiany stawki na kompostowniki, czy mieszkańcy mają ponownie składać deklara-
cje.  Kierownik  A. Węgrzyn powiedziała,  że nie ma takiej potrzeby, automatycznie naliczana jest nowa
stawka, jedynie nowe osoby zainteresowane ulgą składają deklaracje. Radna R. Toft zwróciła się o przedło-
żenie w formie pisemnej informacji Wójta z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska nt. możliwości ogra-
niczania zużycia energii elektrycznej w budynkach użyteczności publicznej na terenie gminy Zielonki. Rad-
ny K. Gaweł zapytał, czy przewidywana jest inwestycja w fotowoltaikę na budynkach PUK-u i zmniejsza-
nie tym samym kosztów energii elektrycznej. Zastępca Wójta A. Kuźniarski powiedział, że wchodzą nowe
przepisy związane z obowiązkiem przeprowadzenia audytu każdego z budynków, również komunalnych i
gmina przygotowuje się pod kątem sporządzania takich audytów. Pozwolą one również na ubieganie się o
środki zewnętrzne na termomodernizację lub założenie instalacji fotowoltaicznych. Dokonywane jest roz-
poznanie w zakresie gruntów komunalnych, które mogą być wykorzystane na nieduże poletka z przezna-
czeniem pod fotowoltaikę, uwzględniając ograniczenia ustawowe, że nie mogą pod farmy fotowoltaiczne
być przeznaczone grunty o klasie gruntów od trzeciej wzwyż, a te w przeważającej mierze występują na te-
renie gminy. Dodał, że poszukiwane i inwentaryzowane są grunty, na których mogą być poletka niewielkiej
wielkości dla paneli pv poniżej 50 kilowatów niezależnie od klasy gruntów. Radny K. Krzyworzeka za-
wnioskował o przygotowanie informacji, przy współudziale ekodoradców, dla mieszkańców o możliwych
sposobach oszczędzania energii elektrycznej w gospodarstwach domowych i opublikowanie tej informacji
np. w Wiadomościach Lokalnych.

Ad 9. Zamknięcie sesji.

Ze względu na wyczerpanie porządku obrad przewodniczący M. Golanko podziękował wszystkim za udział
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w posiedzeniu  i  zamknął  XLII sesję zwyczajną Rady Gminy Zielonki  w kadencji  2018-2023.  Na tym
protokół zakończono.

Protokolant Przewodniczący obrad

Wykaz załączników:

1) nr 1 lista obecności radnych;

2) nr 2 lista obecności sołtysów;

3) nr 3 lista obecności pracowników urzędu i jednostek;
4) nr 4 lista obecności gości;

5) nr 5 podjęte uchwały.

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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